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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ha annyira szeretnek konzultálni, akkor miért 
spórolták ezt meg a zánkai iskola esetében?" 

Az Egry József nevét viselő zánkai iskola szemléletesen példázza azt a stílust, amit az országban 
nagyon sok helyen és témában meghonosítottak. Alattomosan, fű alatt, az utolsó pillanatra hagyva 
hoznak emberek feje felett döntéseket, nehogy a felháborodás nagy vihart kavarjon. A szülőknek 
informális szinten tudomásuk volt arról, hogy az iskola olyan területen van, ami a táborhoz tartozik,
tehát rendezetlen a tulajdonviszony. Így, időről-időre felmerültek kérdések, amelyek most is 
jogosak. Elsőként például az, hogy ki és miért nem rendezte a tulajdonviszonyokat? Amikor 2 évvel
ezelőtt a területen lévő hajókikötőből kiebrudalták a hajós egyesületet ismét felvetődött a kérdés, mi
lesz az iskola sorsa. De mivel évről évre meghirdették, s a pályaválasztáskor hagyták, hogy 
propagálják az iskolát, pályaválasztási kiállításra is mentek, nyílt napot tartottak, szakmák éjszakája
rendezvényhez csatlakoztak, stb., minden érintett úgy gondolta, hogy mégis minden rendben lesz. 
Olyannyira, hogy idén nagyságrendileg körülbelül 130 gyermek adta be ide is a felvételi kérelmét, 
ebből hozzávetőlegesen 90 diák első helyen jelölte meg az intézményt. Ezen számok szerint 3 
induló osztály lett volna 2019. szeptemberében. A tanulók 80% a kollégista. A bizalmat erősítette, 
hogy az előző tanévben még az alapító okirat módosítására is sor került, annak érdekében, hogy 
több képzést folytathassanak.

A február 19-i értekezleten ugyan szóba került az iskola nem túl stabil helyzete, de csak mellékesen.
Március 13-án aztán rendkívüli szülői értekezletet tartottak, ahol már az iskola bezárása volt a fő 
téma. Hihetetlenül megdöbbentő volt, hogy a minden demokratikus mázt nélkülöző döntéstől 
leforrázott szülők nagy létszámú biztonsági őr és a tábor főkapujához kivezényelt rendőrautó 
jelenlétében kellett, hogy elhagyják a területet.



Sok szülő és diák szeretné tudni a választ az alábbi kérdésekre. Bízom benne, hogy az elmulasztott 
konzultáció miatti csorbát igyekeznek korrekt válaszokkal kiköszörülni.

Milyen célból zárják be az iskolát?

Tudták-e már az illetékesek 2019. január 12-én, a nyílt héten, hogy be fogják zárni az iskolát?

Ha tudták, hogy bezárják, akkor miért lehetett jelentkezni az iskolába a következő tanévre?

Az elmúlt években miért nem rendezték a területi tulajdonviszonyokat az iskola érdekében is? Nem 
volt erre akarat?

Igaz-e, hogy a centrum kancellára megtiltotta, hogy a tanárok bezárásról beszéljenek?

Miért nem tájékoztatták időben, korrekten az érintetteket a bezárásról?

Konkrétan hova tudják elhelyezni a tanulókat, kollégistákat? (Zirc, Balatonfüred?) Erről kaptak már
tájékoztatást az érintettek?

Minden tanárnak megmarad az állása?

Önök szerint tényleg senkinek nem sérülnek az érdekei?

Az iskola honlapján 2019. 03. 19-i dátummal még volt karbantartói álláshirdetés. Ennyire nem 
tudták, hogy mit terveznek, vagy ez csupán a megtévesztő konspiráció része volt?
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